

29 December 2025

## **Proper Use of Children's Playroom Toilet Facilities**

Dear Members and Guests,

A plush toy and a stick were recently found in the toilet bowl in the Children's Playroom toilet at Club Siena. Such items can cause blockages and may lead to temporary suspension of related services or facility use.

For safety, please ensure children are supervised in the restrooms at all times, and only toilet paper should be flushed. All other waste and items must be placed in the bins provided.

Please be considerate of the Club's facilities and environment. Treat equipment and shared spaces with care so everyone can enjoy a clean, safe, and pleasant Club for years to come.

If a blockage or damage is discovered and it is determined that foreign objects were deliberately or negligently placed in the toilet, the Club will charge the responsible member for repair and cleaning fees, and may suspend relevant services or privileges.

Thank you for your cooperation.







NOTICE

FROM CLUB MANAGEMENT



29 December 2025

## 兒童遊戲室洗手間使用須知

## 致各會員及訪客:

海澄湖畔會所之兒童遊戲室洗手間於近日內發現有布偶玩具及棍棒等異物棄置於衛生設施內。此類物品容易導致排水系統堵塞,影響設施正常運作,甚至可能造成相關服務暫時中止。

為維護環境整潔與設施安全,敬請家長或監護人在兒童如廁時全程陪同,妥 善照看。請務必僅將衛生紙投入設有沖洗功能之衛生設施內,其餘廢棄物或 物品請棄置於指定垃圾桶內。

懇請各位會員共同愛護會所設施及公共空間,正確使用各項設備,一同營造 安全、整潔、舒適的休憩環境。

如經查證後,發現因人為故意或疏忽而導致排水受阻或設施損壞,會所將向相關會員收取維修與清理費用,並保留暫停其使用權或服務之權利。

感謝您的理解與配合!







**NOTICE** 

FROM CLUB MANAGEMENT